
Z Á P I S
z desiateho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Korytárkach, konaného dňa 

28. 11. 2012

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny

Návrh programu:   1.  Otvorenie zasadnutia
                                 2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
                                 3.  Voľba návrhovej komisie

4.  Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia
                                 5.  Rozpočtové opatrenie č. 1/2012 – úprava rozpočtu obce za rok 2012
                                 6.  Schválenie VZN obce
                                 7.  Diskusia
                                 8.  Návrh uznesenia
                                 9.  Záver
                               
K bodu 1.:
Desiate zasadnutie OZ zahájil starosta obce p. Mgr. Ľubomír Straka – o 17.10 hod., ktorý hneď v 
úvode privítal  prítomných  členov OZ. Skonštatoval, že je prítomných všetkých 7 poslancov.  

K bodu 2.:
Za zapisovateľa na dnešné zasadnutie bola určená p. Anna Malatincová, pracovníčka OcÚ a za 
overovateľov zápisnice: Peter Ďaloga, Anna Lapínová

K bodu 3.:
Starosta obce predložil  návrh na voľbu členov návrhovej  komisie: Mgr.  Jaroslav Straka, Dušan 
Mitter. Predložený návrh bol pomerom hlasov 7-0-0 (za-proti-zdržal sa hlasovania) schválený.
Oboznámil s programom rokovania dnešného zasadnutia. Do programu požiadal doplniť  bod 5. 
Informácia Ing. Andreja Kubiša projektového manažéra projektu "Riešenie separovaného zberu v 
obce".  Ostatné  body  programu  následne  posunúť  v  poradí.  Tento  návrh  ako  aj  celý  program 
rokovania bol pomerom hlasov 7-0-0 (za-proti-zdržal sa hlasovania) schválený.

K bodu 4.:  
Kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúcich zasadnutí OZ vykonal starosta obce.
Na predchádzajúcom zasadnutí OZ bolo uložené:

1. vykonať verejný prieskum u občanov obce vo veci záujmu o pripojenie resp. nepripojenie sa 
na verejný vodovod

          Z: poslanci OZ T: 30. 11. 2012
Starosta obce skoštatoval, že úloha k dnešnému dňu nie je splnená a naďalej trvá.

K bodu 5.:
Starosta na dnešnom zasadnutí OZ privítal p. Ing. Andreja Kubiša, projektového manažéra projektu 
"Riešenie separovaného zberu v obci Korytárky" a následne mu odovzdal slovo.
Ing. Kubiš prítomných členov OZ informoval o stave projektu "Riešenie separovaného zberu v obci 
Korytárky".  Projekt beží od 03/2011, kedy bola podpísaná zmluva. V rámci projektu sa riešia 3 
aktivity. Jedna z nich – propagácia je ukončená aj vyfinancovná. Druhá aktivita je výstavba. Na 
výstavbu  boli  uskutočnené  dve  verejné  obstarania.  Prvé  verejné  obstarávanie  bolo  riadiacim 
orgánom  zrušené.  Následne  bolo  vyhlásené  druhé  verejné  obstaranie  (podprahová  metóda). 
Bohužiaľ aj toto verejné obstaranie bolo vinou verejného obstarávateľa riadiacim orgánom zrušené. 
V súčasnej dobe sú pripravené podklady na tretie verejné obstaranie (zákazka s nízkou hodnotou). 
Aj  v  prípade  tretej  aktivity  –  tovary  (stroje  a  zariadenia)  prebehlo  verejné  obstaranie  –  pred 
03/2011. Podobne ako pri výstavbe aj toto bolo zrušené. V súčasnej dobe bolo ukončené verejné 
obstarávanie a elektronická aukcia, prebieha administratívna kontrola projektu a pripravujú sa
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podklady tak, aby v 12/2012 boli predložené riadiacemu orgánu na schválenie.
Podľa vyjadrenia Ing. Kubiša na projekte sa neustále pracuje. Spracúvajú sa monitorovacie správy, 
žiadosti o platby.  Projekt jednoznačne nie je ohrozený,  nakoľko dodatkom bol posunutý termín 
ukončenia projektu na 06/2013.
Informáciu Ing.  Kubiša doplnil  starosta obce. Uviedol, že p. Ondališinová – odborne spôsobilá 
osoba za verejné obstaranie už na projekte nerobí. Jej povinnosti prevzal Ing. Kubiš. Tento projekt v 
značnej  forme zaťažuje aj  samotný obecný úrad. Ako príklad uviedol,  že súťažné podklady na 
tovary boli zaslané celkom 18-tim firmám. Do súťaže sa však prihlásili len tri firmy. Len tak na 
okraj poznamenal, že jedno paré súťažných podkladov obsahovalo 69 strán. Podľa názoru starostu 
obce prieťahy v realizácii tohto projektu sú hlavne z dôvodu zmeny legislatívy v oblasti verejného 
obstarania ako aj z dôvodu zmeny vládnej garnitúry.
Poslanec Bc. Roman Malatinec sa opýtal, kto vlastne v súčasnej dobe je odborne spôsobilou osobou 
v danom projekte? Starosta obce mu odpovedal, že Ing. Kubiš. Ing. Kubiš následne uviedol, že 
odborne spôsobilou osobou na ministerstve ŽP za náš projekt je Ing. Richard Pračko.
Poslanci  OZ  informáciu  Ing.  Andreja  Kubiša,  projektového  manažéra  projektu  "Riešenie 
separovaného zberu v obci Korytárky" vzali na vedomie. 

K bodu 6.:
V tomto bode programu sa pristúpilo k  rokovaniu ohľadne predloženého návrhu  rozpočtového 
opatrenia  č.  01/2012.  Starosta  obce  skonštatoval,  že  návrh  obdržali  všetci  členovia  obecného 
zastupiteľstva.  Je prílohou tohto zápisu.  Odovzdal  slovo hospodárke obce p.  Malatincovej,  aby 
odprezentovala návrh rozpočtového opatrenia.
Hospodárka obce uviedla, že návrh rozpočtového opatrenia bol spracovaný na základe skutočnosti 
za  obdobie 01-10/2012 a  s  výhľadom plnenia  v  období  11-12/2012.  Podrobne sa zamerala  na 
jednotlivé položky rozpočtového opatrenia.
O slovo sa prihlásil  poslanec Mgr.  Jaroslav Straka sa zaujímal  o položky rozpočtu 637 027 – 
dohody mimo prac.pomeru a tiež o výdavkové finančné operácie – 821 005 – splácanie úveru. 
Odpovedala p. Malatincová. Čo sa týka položky 637 027 – dohody mimo pracovného pomeru sú tu 
rozpočtované náklady za údržbu výpočtovej techniky (počítače, kopírka, webová stránka) a náklady 
na organizovanie športového dňa. Taktiež  vysvetlila úverové  zaťaženie obce a časť rozpočtu, ktorá
toto rieši – splácanie úverov. V návrhu úpravy rozpočtu je toto rozpočtované trikrát, nakoľko obec 
úvery spláca z rôznych zdrojov.
Poslankyňa Anna Lapínová a poslanec Bc. Roman Malatinec sa zaujímal o položku 635 006 – 
konkrétne údržba verejného osvetlenia. V tomto prípade odpovedal starosta obce, ktorý uviedol, že 
táto položka bola navýšená z toho dôvodu, že v lokalite u Jagodov bol menený elektrický stĺp. Z 
tohoto dôvodu obci vznikli výdavky (hodiny na ver.osvetlenie a pod.). Ďalej sa poslanec Bc. Roman 
Malatinec zaujímal, prečo obec vrátila dotáciu na pamätnú izbu? Odpovedala p. Malatincová, ktorá 
uviedla, že realizácia pamätnej izby nebola zrealizovaná a preto poskytovateľ dotácie požiadal o 
vrátenie dotácie.
K predloženému rozpočtovému opatreniu č. 1/2012 sa vyjadril aj hlavný kontrolór obce Ing. Ivan 
Sivok.  Z jeho vyjadrenia  vyplynulo,  že k  rozpočtovému opatreniu č.  1/2012 nemá námietky a 
doporučuje ho schváliť tak ako bolo predložené.
K  podanej  informácii  o  rozpočtovom  opatrení  č.  01/2012  neboli  zo  strany  členov  obecného 
zastupiteľstva  vznesené  žiadne  ďalšie   otázky.  Pristúpilo  sa  k  hlasovaniu  o  jeho  schválení. 
Rozpočtové  opatrenie  č.  01/2012  bolo  pomerom  hlasov:  7-0-0  (za-proti-zdržal  sa  hlasovania) 
schválené.

K bodu 7.: 
V tomto bode programu sa prítomní členovia OZ zaoberali predloženými VZN:
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VZN č. 1/2012 – Prevádzkový poriadok pohrebiska
Návrh tohto VZN poslanci obdržali spolu s pozvánkou na dnešné rokovanie. Je v prílohe tohto 
zápisu.  S   jeho obsahom  prítomných  oboznámil    starosta  obce  a  zároveň   nechal   priestor   na
vyjadrenie. 
K predloženému návrhu VZN pripomienky neboli. Poslanec Mgr. Jaroslav Straka sa opýtal, či sa 
neuvažuje s cestou na cintorín. Zároveň vyzdvihol práce, ktoré zabezpečili odvodnenie na cintoríne 
a zabezpečili, aby voda nestekala cez schody.
Starosta uviedol, že sa uvažuje aj s realizáciou cesty. Termín však určený nie je. Čo sa týka prác 
okolo domu smútku, hodlá v nich pokračovať v rámci menších obecných služieb aj v budúcom 
roku, nakoľko dom smútku celý nie je odizolovaný a všetka voda vniká do základov domu smútku.
Starosta obce požiadal prítomných členov OZ o hlasovanie: Kto je za to, aby VZN č. 1/2012 – 
Prevádzkový poriadok pohrebiska bolo schválené? Členovia OZ VZN č.  1/2012 – Prevádzkový 
poriadok pohrebiska pomerom hlasov 7-0-0 (za-proti-zdržal sa hlasovania) schválili.

Po  tomto hlasovaní  z  rokovania  10.  zasadnutia  obecného  zastupiteľstva odišiel  poslanec  Peter 
Ďaloga.

VZN č. 2/2012 – O miestnych daniach a miestnom poplatku za kom.odpady a drobné stav.odpady
Ďalšie prerokovávané VZN bolo VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 
odpady a drobné stavebné odpady. Aj toto VZN obdržali poslanci ako pracovný materiál na dnešné 
zasadnutie a je aj v prílohe tohto zápisu.
Preložený návrh VZN prítomným poslancom odprezentovala p.  Malatincová.  Uviedla,  že VZN 
obsahuje  tie isté sadzby  jednotlivých  poplatkov ako doteraz  platné VZN č. 3/2008 a jeho dodatok 
č. 1. 
Nakoľko zo strany poslancov neboli  k predloženému návrhu VZN žiadne pripomienky starosta 
obce požiadal o hlasovanie: Kto je za to, aby VZN č. 2/2012 o miestnych daniach a miestnom 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady bolo schválené? Členovia OZ VZN č. 
2/2012 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
pomerom hlasov 6-0-0 (za-proti-zdržal sa hlasovania) schválili.

K bodu 8.: 
Starosta obce otvoril diskusiu.
Ako prvý sa o slovo prihlásil  p.  Jozef Ľupták,  č.  379. Ako uviedol  obdržal  rozhodnutie KSU 
Banská  Bystrica,  ktoré  zrušilo  rozhodnutie  stavebného  úradu  obce  Korytárky,  ktorým  bola 
povolená zmena stavby:  "Oprava hospodárskej  budovy s.č.  448".  Z uvedeného rozhodnutia mu 
vyplynulo, že odvolanie, ktoré písal on s manželkou, a ktoré na protipodpis odovzdal ako na obecný 
úrad  tak  aj  na  stavebný  úrad,  nebolo  zaevidované.  Pýta  sa,  či  je  to  pravda?  Na  jeho otázku 
zareagoval starosta obce. Uviedol, že nevie na jeho otázku okamžite odpovedať. Prejednávanie tejto 
záležitosti nebolo predmetom rokovania dnešného zasadnutia a preto nemôže ani odpovedať. Musí 
to preveriť u p. Paľkovej, ktorá vedie registratúru na obci.
Poslanec Bc. Roman Malatinec opätovne apeloval na osvetlenie v lokalite u Lapínov. Žiarivka bola 
vymenená, svetlo však napriek tomu nesvieti. Nebolo by možné zistiť, kde je chyba? Starosta ho 
požiadal, aby vydržal, nakoľko v najbližších dňoch prídu pracovníci TS mesta Detva s plošinou 
nainštalovať vianočnú výzdobu a pri tejto príležitosti dá skontrolovať aj predmetné svetlo verejného 
osvetlenia.
Do diskusie sa zapojil aj poslanec Mgr. Jaroslav Straka. Zaujímal sa v akom štádiu je plánovaná 
výstavba nájomných bytov. Pýta sa na to preto, lebo ľudia sa ho na to pýtajú a z tohoto dôvodu chce 
mať aktuálne informácie. Starosta obce uviedol, že je spracovaný geometrický plán a momentálne 
prebieha  rokovanie  s  vlastníkmi  dotknutých  parciel. Situácia  je  skomplikovaná  tým,  že  sa  tu 
nachádzajú nežijúci vlastníci, po ktorých žiaľ neprebehlo dedičské konanie. Konkrétne uviedol, že
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sa jedná o šiestich vlastníkov. Predpokladá, že počas zimného obdobia sa mu tento problém podarí 
preklenúť.
Pri  tejto príležitosti sa  zameral na prácu poslancov. Vyjadril  sklamanie, nakoľko okrem poslancov
Dušana Mittera, Petra Ďalogu a možno Bc. Romana Malatincova je zrejme všetkým jedno, čo sa na 
obci deje. Nanajvýš sa ukážu na zastupiteľstve, ale okrem toho ani raz sa nikto nezastavil na úrade a 
zaujímal sa o problémy obce.
Poslanec Mgr. Jaroslav Straka naďalej otváral otázku nájomných bytov. Konkrétne sa zaujímal ako 
je to s vlastníctvom pozemkov, na ktorých budú nájomné byty.  Budú vo vlastníctve obce alebo 
nájomníkov?  Starosta  uviedol,  že  podľa informácií  od Ing.  Laurinca  pozemky odkúpi  firma  a 
následne ich odovzdá do majetku obce. Boli položené aj otázky ohľadne pozemkov pod miestnu 
komunikáciu. Tu starosta uviedol, že jeho zámerom je dosiahnuť s vlastníkmi dohodu, že pozemky 
pod  miestnu  komunikáciu  obce  darujú,  nakoľko  im  následne  vznikne  možnosť  zostávajúce 
pozemky odpredať ako stavebné pozemky.
Diskusia bola ukončená.

K bodu 9.: 
Návrh uznesenia prečítal člen návrhovej komisie p. Mgr. Jaroslav Straka. Predložený návrh bol 
pomerom hlasov 6-0-0 (za-proti-zdržal sa hlasovania) schválený.

K bodu 10.:
Desiate zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Korytárkach ukončil  starosta obce Mgr.  Ľubomír 
Straka o 19.10 hod. Poďakoval prítomným za účasť.

V Korytárkach, 28. novembra  2012

Zapísala: Anna Malatincová

Mgr. Ľubomír Straka
starosta obce

Overovatelia zápisnice:  Peter Ďaloga
  Anna Lapínová



U Z N E S E N I E   
z desiateho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Korytárkach, 

ktoré sa konalo dňa 28. 11. 2011

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO V KORYTÁRKACH

A.   b e r i e   n a   v e d o m i e

1.    Kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia.
2.    Informáciu Ing. Andreja Kubiša – projektového manažéra projektu "Riešenie separovaného

 zberu v obci"

B.   s c h v a ľ u j e

1.  Program na 10. zasadnutie obecného zastupiteľstva.
2.  Rozpočtové opatrenie č. 1/2012 (úprava rozpočtu obce za rok 2012)
3.  Všeobecné záväzné nariadenie č. 1/2012 – Prevádzkový poriadok pohrebiska
4.  Všeobecné záväzné nariadenie č. 2/2012 – O miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady

        

V Korytárkach,  28. novembra  2012

Mgr. Ľubomír Straka
starosta obce

Návrhová komisia: Mgr. Jaroslav Straka
             Dušan Mitter


